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PROTOKÓŁ NR 87/2020 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 15 października 2020 r. 

W dniu 15 października 2020 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie 
rozpoczęło się LXXXVII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu 
5. Jan Pertek  – członek Zarządu, 
oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął LXXXVII posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu.  

Następnie Starosta przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy z zakresu edukacji:  
1) spotkanie z Burmistrzem Trzcianki i dyrektorem MDK w sprawie funkcjonowania 
i współfinansowania kosztów utrzymania hali sportowo-widowiskowej w Trzciance 
2) powrót do wniosku dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o dodatkowe środki 
na remont klasopracowni w szkole. 
2. Spotkanie z dyrektorem ZDP w Czarnkowie w sprawie trudności powstałych przy realizacji 
zadań drogowych na terenie gminy Wieleń. 
3. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu:  
1) wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie o przekazanie drogi powiatowej 
nr 149P Rzecin -Smolary do gminy Wronki lub powiatu szamotulskiego. 
2) prośba dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie o wyrażenie zgody na remont 
sufitu podwieszanego w siedzibie jednostki. 
3) prośba najemcy lokalu mieszkalnego w budynku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 
w Trzciance o zawieszenie płatności czynszu. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 
5. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej:  
1) informacja o wynikach konsultacji nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie 
„Rocznego programu współpracy powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 
rok”,  
2) wniosek Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Trzciance o rozwiązanie umowy na realizację 
zadania, 
3) prośba Komendy Hufca ZHP w Trzciance o wprowadzenie zmian w realizacji zadania 
publicznego, 
4) opinia Prezydium Wielkopolskiej Izby Aptekarskiej o projekcie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie „ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
czarnkowsko-trzcianeckiego w 2021 roku”, 
6. Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu.  



 2 

7. Informacja o sytuacji w ZZOZ w Czarnkowie w związku z decyzją Wojewody 
Wielkopolskiego o realizacji świadczeń w zakresie SARS-CoV-2. 
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
9. Sprawy różne.  

Ad.1 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z Burmistrzem Trzcianki i dyrektorem MDK w sprawie funkcjonowania 
i współfinansowania kosztów utrzymania hali sportowo-widowiskowej w Trzciance 

W związku z powziętą na ostatnim posiedzeniu informacją o zagrożeniu wykonania planu 
dochodów w 2020 roku w Młodzieżowym Domu Kultury w Trzciance spowodowanym 
w głównej mierze stanem epidemii koronawirusa, Zarząd spotkał się z Burmistrzem Trzcianki 
oraz dyrektorem MDK w sprawie możliwości wspólnego pokrycia kosztów utrzymania hali 
sportowo-widowiskowej do końca bieżącego roku.  

Na ten moment z powodu niewypracowania planowanych dochodów, braki w budżecie 
wynoszą ok. 76.000 zł, a do końca roku mogą wynieść ok. 100.000 zł. Wobec takiej sytuacji 
ustalono, że braki te pokryte zostaną przez oba samorządy w proporcji 50/50. Natomiast co 
do projektu budżetu na rok 2021, ustalono, że budżet MDK wraz halą zaplanowany zostanie 
na poziomie roku 2020. Ponieważ wstępne dane dotyczące subwencji oświatowej na 2021 
rok wskazują, że w obszarze oświaty wystąpią braki, w połowie przyszłego roku 
przeprowadzona zostanie weryfikacja budżetów wszystkich jednostek oświatowych, 
adekwatnie do możliwości i potrzeb, w tym również budżetu MDK.  

W celu optymalizacji kosztów utrzymania hali sportowo-widowiskowej koniecznym będzie 
również wspólne zweryfikowanie dotychczasowego i wypracowanie nowego modelu jej 
pracy, w tym dostępności.  

Korzystając ze swojej obecności na posiedzeniu Zarządu, Burmistrz Trzcianki poprosił 
o powrót do jego wniosku o ujęcie w planie inwestycyjnym na 2021 rok środków na 
opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi 1331P Trzcianka-Biała wraz z 
budową ścieżki rowerowej, przy 50% udziale finansowym samorządu gminnego. Ponieważ 
wstępnie oszacowany przez ZDP  koszt wykonania dokumentacji jest dość i wynosi ok. 250 
tys. zł, Burmistrz zaproponował rozłożenie realizacji zadnia w cyklu 2-letnim, tj. na lata 2021-
2022 oraz w proporcji 50/50. Oznacza to, że w budżecie powiatu na 2021 rok, do realizacji I 
etapu zadania należałoby zaplanować ok. 62,5 tys. zł.  

Zarząd wstępnie zaakceptował taki tryb postępowania.   

2) powrót do wniosku dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o dodatkowe 
środki na remont klasopracowni w szkole 

Zarząd powrócił do wniosku dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance (zał. nr 3) 
o przyznanie dodatkowych środków w roku bieżącym na remont dwóch klasopracowni 
w szkole.  

Wobec informacji Skarbnika o niższych niż planowano wpływach z podatku od osób 
fizycznych i brakach w tym zakresie po stronie dochodowej na poziomie ok. 1,3 mln zł, 
Zarząd postanowił odłożyć powyższe zadania remontowe na przyszły rok.    
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Ad.2 
Spotkanie z dyrektorem ZDP w Czarnkowie w sprawie trudności powstałych przy realizacji 
zadań drogowych na terenie gminy Wieleń. 

Zarząd spotkał się z dyrektorem ZDP w Czarnkowie w sprawie problemów powstałych przy 
realizacji planowanych zadań drogowych na terenie gminy Wieleń tj. chodnika w Dębogórze 
oraz opracowania dokumentacji technicznej na budowę chodnika w Dzierżążnie, przy udziale 
finansowym Gminy Wieleń.  

Jak poinformował dyrektor ZDP, podczas prac rozbiórkowych przy budowie chodnika przy 
drodze powiatowej w Dębogórze, uwidocznione zostały dodatkowe dwie studzienki, które 
należy przebudować, pojawiła się także konieczność budowy dodatkowego wjazdu.  Wykonie 
powyższych robót dodatkowych stanowi koszt ok. 7 tys. zł. Po ich odliczeniu, na opracowanie 
dokumentacji technicznej budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 1321P w Dzierżążnie, 
pozostanie ok. 10 tys. zł. Wstępne szacunki dotyczące zakresu prac i kosztów takiej 
dokumentacji wskazują, że jej całkowity koszt jest dość wysoki i może wynieść nawet ok. 100 
tys. zł. Biorąc pod uwagę niewielki odcinek chodnika oraz bardzo małe nasilenie ruchu na 
drodze, na ten moment Zarząd proponuje odstąpić od realizacji zadania w tym i następnym 
roku. W związku z przygotowywanym projektem budżetu i planu finansowego jednostki na 
2021 rok oraz wnioskami gmin, dyrektor poprosił również Zarząd Powiatu o ustosunkowanie 
się i wskazanie zadań drogowych, które będą przewidziane do realizacji w przyszłym roku 
budżetowym, a które będzie mógł ująć w swoim planie finansowym.  

Ostateczna lista zadań ujęta zostanie w przygotowywanym projekcie budżetu powiatu na 
2021 rok.         

Ad.3 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie o przekazanie drogi powiatowej nr 
149P Rzecin-Smolary do gminy Wronki lub powiatu szamotulskiego 

Zarząd przeanalizował wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie o przekazanie 
drogi powiatowej nr 149P Rzecin-Smolary do gminy Wronki lub powiatu szamotulskiego (zał. 
nr 4).  

Na skutek podjęcia w 2017 roku przez Sejmik Województwa Wielkopolskiego uchwały 
w sprawie pozbawienia powyższej drogi kategorii drogi wojewódzkiej, stała się ona drogą 
powiatową. Jest to odcinek drogi o długości 2,636 km, zlokalizowany na skraju naszego 
powiatu, przy granicy z powiatem szamotulskim, droga nieciągła, gdyż znaczna jej część  leży 
w powiecie szamotulskim. Przekazanie tego odcinka drogi do gminy Wronki lub do powiatu 
szamotulskiego, w ocenie dyrektora ZDP,  ułatwi jej administrowanie, zarządzanie 
i utrzymanie, gdyż należeć będzie tylko do jednego samorządu. Po analizie prawnych 
uwarunkowań oraz terminów pozbawiania dróg określonych kategorii i zaliczania ich do 
innej kategorii, a tym samym przekazywania do innych gmin lub powiatów, ustalono, że na 
dzień dzisiejszy przekazanie drogi nie jest możliwe, bowiem działania te należy podejmować 
najpóźniej do końca trzeciego kwartału danego roku, tak aby nowy zarządca mógł drogą 
administrować począwszy od nowego roku. Na ten moment droga jest drogą powiatową 
i ZDP obowiązany jest prowadzić na niej wszelkie prace utrzymaniowe. Natomiast 
w odniesieniu do zimowego utrzymania tego odcinka drogi, Zarząd upoważnił dyrektora do 
podjęcia rozmów z Zarządem Dróg w Szamotułach o możliwości zawarcia umowy na 
odpłatną realizację tego zadania przez w/w jednostkę.        
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2) prośba dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie o wyrażenie zgody na 
remont sufitu podwieszanego w siedzibie jednostki 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie 
o wyrażenie zgody na remont sufitu podwieszanego w siedzibie jednostki, czyli w siedzibie 
jednostki (zał. nr 5).  

Remont sfinansowany zostanie przez PUP w ramach posiadanych środków budżetowych 
z proporcjonalnym udziałem Sądu Rejonowego w Trzciance, którego Zamiejscowy Wydział 
Ksiąg Wieczystych znajduje się również w tym budynku.   

Wobec powyższego Zarząd przychylił się do wniosku. 

3) prośba najemcy mieszkalnego w budynku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 
w Trzciance o zawieszenie płatności czynszu 

Zarząd przeanalizował wniosek (zał. nr 6) najemcy lokalu mieszkalnego w budynku Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Trzciance o wyrażenie zgodę na obniżenie o 50% na okres 6 
miesięcy płatność czynszu za lokal. Najemca swoją prośbę motywuje faktem comiesięcznych 
wydatków ponoszonych na leczenie oraz wydatków poniesionych na remont łazienki, na 
przeprowadzenie którego otrzymał dofinansowanie ze środków PFRON w ramach likwidacji 
barier architektonicznych w miejscu zamieszkania osoby niepełnosprawnej.  

Mając powyższe na uwadze Zarząd przychylił się do wniosku. 

Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020. Skarbnik 
Powiatu szczegółowo omówiła zakres zmian, których miałaby dotyczyć przedmiotowa 
uchwała. 

Po stronie dochodowej, na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego, proponuje się 
dokonać zmiany planu dotacji celowych na 2020 rok,  dział 852, rozdział 85202 § 2130 - 
zwiększenie o 63.872,82 zł, Środki pochodzą z budżetu państwa z przeznaczeniem na wydatki 
remontowe Domów Pomocy Społecznej. Powyższe zmiany zostaną uwzględnione w planie 
wydatków jednostek: DPS w Trzciance - kwota 16.178,82 zł, DPS w Gębicach - kwota 
11.254,00 zł, DPS w Wieleniu - kwota 14.555,00 zł, Starostwo Powiatowe w Czarnkowie 
w formie dotacji dla Zespołu Domów Pomocy Społecznej prowadzony przez Zgromadzenie 
Sióstr Franciszkanek Rodziny Maryi w Wieleniu - kwota 21.840,00 zł. 
Proponuje się wprowadzić do budżetu powiatu środki z Miasta i Gminy Krzyż Wlkp. w kwocie 
55.000,00 zł, pochodzące z pomocy finansowej w formie dotacji celowej, z przeznaczeniem 
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup respiratora dla Szpitala Powiatowego im. 
Jana Pawła II w Trzciance” - zmiana zostanie uwzględniona w planie wydatków Wydziału 
Zdrowia i Współpracy Społecznej Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Po stronie wydatkowej proponuje się umniejszyć wysokość rezerwy ogólnej o kwotę 
60.472,46 zł. Kwota ta zostanie przypisana na wydatki remontowe w: DPS w Trzciance - 
kwota 16.839,18 zł, DPS w Gębicach - kwota 13.196,00 zł, DPS w Wieleniu - kwota 30.437,28 
zł. Rezerwa ogólna po wprowadzonej korekcie wyniesie 129.527,54 zł. Proponuje się 
dokonać także zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami 
w ramach działu klasyfikacji budżetowej w Zespole Szkół w Krzyżu Wlkp. 

W związku z powyższym Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok – w obecności 5 członków Zarządu: 
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5 głosów „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów „wstrzymujących się”. 
Tym samym Uchwała Nr 261/2020 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego została 
podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad.5 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) informacja o wynikach konsultacji nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie 
„Rocznego programu współpracy powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
2021 rok” 

Zarząd zapoznał się z informacją o wynikach konsultacji nad projektem uchwały Rady 
Powiatu w sprawie „Rocznego programu współpracy powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego”. 
Konsultacje trwały od 1 do 12 października 2020 roku. Ponieważ w tym czasie nie wpłynęły 
żadne opinie i wnioski dotyczące Programu, Zarząd zdecydował skierować jego projekt do 
uchwalenia przez Radę Powiatu na najbliższej sesji.   

2) wniosek Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Trzciance o rozwiązanie umowy na realizację 
zadania 

Zarząd zapoznał się wnioskiem (zał. nr 8) Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Trzciance 
o rozwiązanie umowy na realizację zadania publicznego pod nazwą „V Marsz Nordic Walking 
Studentów UTW Trzcianka 2020 – dla Zdrowia”. Uzasadnieniem dla wniosku jest sytuacja 
związana ze stanem epidemiologicznym na terenie naszego kraju. 

Mając powyższe na uwadze, Zarząd przychylił się do wniosku. Rozwiązanie umowy skutkuje 
zwrotem dotacji w wysokości 1200 zł. 

3) prośba Komendy Hufca ZHP w Trzciance o wprowadzenie zmian w realizacji zadania 
publicznego 

Zarząd przeanalizował prośbę Komendy Hufca ZHP w Trzciance (zał. nr 9) o wprowadzenie 
zmian w realizacji zadania publicznego pod nazwą „XXIX Rajd Pajęczyna” poprzez zmianę 
terminu Rajdu oraz przeprowadzenie go bez noclegu dla uczestników.  Komenda prośbę swą 
uzasadnia istotnymi trudnościami w zapewnieniu odpowiednich warunków sanitarnych 
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem Covid-19. 
Mając powyższe na uwadze Zarząd ustosunkował się do wniosku. 

4) opinia Prezydium Wielkopolskiej Izby Aptekarskiej o projekcie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie „ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego 

Zarząd zapoznał się z negatywną opinią Prezydium Wielkopolskiej Izby Aptekarskiej 
o projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie „ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego (zał. nr 10). Prezydium 
wzięło pod uwagę opinie dotyczące dyżurów nocnych oraz pracy w niedziele i święta, jakie 
zgłoszone zostały przez właścicieli aptek. W ocenie Prezydium, projekt uchwały nie 
uwzględnia rzeczywistych potrzeb ludności, a Starostwo nie analizowało zapotrzebowania 
mieszkańców w zakresie dostępności do usług aptek w porze nocnej i święta. Ponadto 
proponowany zakres dyżurów nie może zostać zaakceptowany m.in. ze względu na brak na 
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rynku fachowego personelu tj. magistrów farmacji. Zatem obciążanie aptek obowiązkiem 
pełnienia dyżurów jest po prostu niewykonalne. Prezydium wskazuje również na bardzo 
małe zainteresowanie usługami aptek po godzinie 21.00, a w sytuacjach nagłych 
zaopatrzenie pacjenta w leki winno nastąpić na szpitalnym oddziale ratunkowym. W sytuacji, 
gdyby Rada Powiatu nałożyła na apteki obowiązek pełnienia dyżurów, PWORA zgłasza 
postulat zapewnienia aptekom choćby częściowej rekompensaty za pełnienie dyżurów 
w godzinach nocnych, bowiem nie da się zaakceptować takiej sytuacji, by realizacja zadania 
własnego powiatu, jakim jest ochrona i promocja zdrowia, miała się odbywać na wyłączny 
koszt przedsiębiorców prowadzących apteki. Powyższa opinia Rady Aptekarskiej jest taką 
samą, która przedstawiona została w roku ubiegłym.  

Niezależnie od powyższej opinii, Zarząd postanowił w wersji niezmienionej skierować projekt 
uchwały do 7-dniowej konsultacji społecznej w terminie od 15.10.2020 r. do 22.10.2020 r.", 
poprzez opublikowanie jego treści na stronie internetowej powiatu, w Biuletynie Informacji 
Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń w siedzibie Starostwa Powiatowego w Czarnkowie.       

Ad. 6 
Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu 

Zarząd zapoznał się z informacją o wynikach kontroli przeprowadzonej w Domu Pomocy 
Społecznej w Wieleniu. Kontrola dotyczyła merytorycznej prawidłowości przekazanych 
sprawozdań budżetowych za 2019 r., a także sprawozdań z operacji finansowych i wykonania 
zaleceń pokontrolnych z poprzedniej kontroli. Wyniki kontroli wykazały nieprawidłowości 
i uchybienia spowodowane nieprzestrzeganiem przepisów prawa powszechnie 
obowiązującego i przepisów wewnętrznych jednostki w zakresie: braku aktualizacji podstaw 
prawnych dokumentacji zasad (polityki) rachunkowości oraz aktualizacji wykazów osób 
upoważnionych do kontroli dowodów księgowych pod względem merytorycznym i formalno-
rachunkowym, braku rzetelności w zakresie sporządzania sprawozdań budżetowych, 
finansowych i operacji finansowych, nieprzestrzegania zasad gospodarki kasowej określonej 
wewnętrznymi regulacjami, braku prowadzenia na bieżąco ksiąg rachunkowych, 
nieprzestrzegania poprawnej klasyfikacji budżetowej, nieterminowej regulacji zobowiązań, 
nieprawidłowości w ustalaniu i naliczaniu zakładowego funduszu świadczeń socjalnych, 
wynagrodzeń oraz nagród jubileuszowych.  

Dyrektor jednostki zobowiązany został do poinformowania Starosty w ciągu 14 dni 
o sposobie realizacji wniosków pokontrolnych lub przyczynach ich nie wykonania, a także 
o podjętych działaniach zmierzających do usunięcia nieprawidłowości i uchybień.  

Ad. 7  
Informacja o sytuacji w ZZOZ w Czarnkowie w związku z decyzją Wojewody 
Wielkopolskiego o realizacji świadczeń w zakresie SARS-CoV-2 

Wicestarosta poinformował członków Zarządu o aktualnej sytuacji w ZZOZ w Czarnkowie 
w związku z decyzją Wojewody Wielkopolskiego o realizacji świadczeń w zakresie SARS-CoV-
2. Pierwsze decyzje Wojewody nakładające na oba szpitale obowiązek realizacji świadczeń 
opieki zdrowotnej w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem Covid-19 
poprzez zabezpieczenie 4 łóżek obserwacyjnych dla pacjentów z podejrzeniem zakażenia 
SARS-CoV-2, pojawiły się 4 września br. Powyższe decyzje zmienione zostały dnia14 września 
br. poprzez zmniejszenie łóżek obserwacyjnych do jednego w czarnkowskim szpitalu i do 
dwóch w szpitalu w Trzciance. Kolejną decyzję zmieniającą dotyczącą ZZOZ w Czarnkowie, 
Wojewoda przesłał 9 października br., w której polecił od 11 października br. do odwołania, 
zapewnienie w szpitalu 1 łóżka obserwacyjnego oraz 16 łóżek dla pacjentów z podejrzeniem 
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lub potwierdzonym zakażeniem SARS-CoV-2, w tym 2 łóżek intensywnej terapii 
z kardiomonitorami oraz możliwością prowadzenia tlenoterapii i wentylacji mechanicznej. 
Łóżka te wyodrębnione zostały na Oddziale Wewnętrznym szpitala. W sprawie nałożonych 
na szpital w Czarnkowie obowiązków, obaj Starostowie dwukrotnie spotkali się osobiście 
z Wojewodą Wielkopolskim w Poznaniu. Jak poinformował Wojewoda, z uwagi na rosnącą 
ilość zakażeń w województwie i w całym kraju, decyzja jest nieodwracalna i może być 
zmieniona poprzez zwiększenie ilości łóżek dla pacjentów podejrzanych lub zakażonych. 
Szybkie rozprzestrzenianie się choroby najprawdopodobniej skutkować będzie nałożeniem 
obowiązku zabezpieczenia łóżek dla osób zakażonych we wszystkich szpitalach powiatowych. 
Tak więc sytuacja w czarnkowskim szpitalu, podobnie jak i w innych szpitalach w kraju  jest 
trudna i bardzo dynamiczna. 

Ad. 8 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Żaden z członków Zarządu nie wniósł uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia, tym 
samym protokół Nr 86/2020 z dnia 08.10.2020 r. został przyjęty. 

Ad. 9 
Sprawy różne. 

Spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 15 października 2020 r. 
zakończono.  

Protokolant: 
Natalia Rozalewicz 
                                  Podpisy członków Zarządu: 

Feliks Łaszcz .........................................                                                                                    

Sławomir Kryger  …………………................ 

Włodzimierz Ignasiński ......................... 

Waldemar Pawłowski …........................ 

Jan Pertek ……………………….................... 


